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De raad van de gemeente Zoetermeer, in vergadering bijeen op 18

Gonstaterende dat:

op pagina 12 in de toelichting op het raadsvoorstelwordt gesproken over het
uitoefenen van druk op de provincie om het provinciale beleid aangaande non-food
afhaalpunten (in het raadsvoorstel 'internetafhaalpunten' genoemd)te wijzigen, van
toegestaan op bedrijventerreinen naar verboden.

Overwegende dat:

de mogelijke positieve bijdragen die non-food afhaalpunten kunnen leveren aan
winkelcentra, vanwege de aantrekkingskracht, potentie op combinatiebezoek, etc.
niet altijd in verhouding staan tot de afname van het gebruikersgemak van de
Zoetermeerse inwoners.

Draagt het college op:
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vanuit de gemeente Zoetermeer geen druk uit te oefenen op de provincie om het
beleid rondom non-food afhaalpunten te wiizigen. ./, t
zich binnen de MRDH in te zetten 

^et *ffit<n#.{effi6&Mía"MRDH geen
druk uitoefent op de province om het beleid rondom non-food afhaalpunten te
wijzigen.
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Toelichting:
De provincie Zuid-Holland staat op dit moment het vestigen van non-food afhaalpunten
('internetafhaalpunten') op bedrijventerreinen toe. Het college heeft in het voorliggende
raadsvoorstel de ambitie om middels de MRDH druk op de provincie uit te oefenen om dit
beleid te veranderen. Daarbij is het streven dat non-food afhaalpunten zich niet langer
mogen vestigen op bedrijventerreinen.

De indieners van deze motie zijn van mening dat de mogelijke positieve bijdrage die
non-food afhaalpunten aan bestaande winkelclusters kunnen leveren in de vorm van
aantrekkingskracht, potentie op combinatiebezoek, etc. niet altijd opweegt tegenover het
gebruikersgemak van de Zoetermeerse inwoners.

Het is in de huidige setting al mogelijk dat non-food afhaalpunten zich vestigen binnen de
bestaande winkelclusters en dit gebeurd ook. Vrijwel elke supermarkt in Zoetermeer biedt de
mogelijkheid om pakketjes te laten afleveren. Hiermee heeft de Zoetermeerse inwoner nu al
de mogelijkheid om het ophalen van pakketjes te combineren met overig winkelbezoek.

Echter zijn er ook inwoners die gebruik maken van de non-food afhaalpunten op
bedrijventerreinen. Dit geeft op zichzelf al aan dat bewoners, wanneer zij de keuze krijgen, in
bepaalde gevallen liever gebruik maken van een non-food afhaalpunt op bedrijventerreinen.
Dit kan meerdere redenen hebben, zoals een betere bereikbaarheid op de woon-werk route,
minder drukte, het formaat van de pakketjes, etc.

Het volledig verbieden van afhaalpunten zal deze bewoners naar mening van de indieners
onevenredig benadelen in verhouding tot de positieve effecten die de afhaalpunten zullen
hebben op de (wijk)winkelclusters.

Verheldering webwinkels
Omdat tijdens de commissievergadering verwarring ontstond over wat met 'afhaalpunt' wordt
bedoeld; het is niet de intentie van de indieners om middels deze motie het beleid
aangaande webwinkels met een volwaardige winkel, welke nu niet door provincie worden
toegestaan op bedrijventerreinen, te wijzigen. Deze zullen dus ook met deze nieuwe tekst
verboden blijven.


